

စိစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသား၊ မိဘ နှင့်ဆရာများအတွက် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်ကို ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာ ပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ အကဲဖြတ်ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာသင်နှစ်တိုးတက်မှု၏သက်သေအတိုင်းအတာတစ်ခုကိုပေးပါသည်။



## SAT ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

SAT စာမေးပွဲသည် ကော်လိုရာဒိုပြည်နယ်မှ တစ်ဆယ့်တစ်တန်းကျောင်းသားများအားလုံး ဖြေဆိုရသော ကောလိပ် ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြစ်ပါသည်။ SAT အား ကောလိပ်နှင့် တက္ကသိုလ်အများစုမှ ဝင်ခွင့်စိစစ်ရန် နှင့် တက္ကသိုလ်နှင့် အခြားအဖွဲ့အစည်းများမှ ပညာသင် ဆုချီးမြှင့်ရန် အခွင့်အရေးအတွက် ကျောင်းသားများရှာဖွေခြင်းတွင် အသုံးပြုပါသည်။ SAT သည်ကျောင်းသားတစ်ဦး၏ ပညာရေးတိုးတက်မှုကို ၁၁ တန်း တလျှောက်နှင့် ကောလိပ်တက်ရောက်ရန်နှင့် လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်ရန် အဆင်သင့်ဖြစ်မှုကို စိစစ်နိုင်သည့် အဓိက အစိတ်အပိုင်းဖြစ်ပါသည်။

ယခင်နှစ်များတွင် DPS ကျောင်းသားများသည် ACT စာမေးပွဲကို တစ်ဆယ့်တစ်တန်းတွင် ဖြေဆိုခဲ့ပြီး ယခု အချိန်တွင် SAT ဖြေဆိုပါတော့မည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မေလတွင်၊ ပြည်နယ်အစိုးရမှ ကော်လိုရာဒိုရှိ ဒေသကျောင်းများအားလုံးမှ ဆယ်တန်းနှင့် တစ်ဆယ့်တစ်တန်းတွင် ကောလိပ် နှင့် လုပ်ငန်းခွင် အတွက် အဆင်သင့်ဖြစ်မှုအားတိုင်းတာရန် စာမေးပွဲစိစစ်ရမည် ဟူသော ဥပဒေတစ်ခု ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သည်။ မိမိတို့ လူမှုဝန်းကျင်မှ များစွာသော တုန့်ပြန်မှုများရရှိပြီးသောအခါ၊ PSAT ၁၀ ကို ဆယ်တန်း အတွက်နှင့် SAT ကို တစ်ဆယ့်တစ်တန်းအတွက် ကော်လိုရာဒိုတွင် စတင်သုံးပြုနေပြီ ဖြစ်သည်။ ၃-၉တန်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော ကျောင်းသားများသည် CMAS- သင်္ချာဘာသာနှင့် CMAS- အင်္ဂလိပ်ဘာသာ ဝိဇ္ဇာ စာမေးပွဲများကို ဆက်လက်ဖြေဆိုရပါမည်။

၃-၉ တန်း	ကိုလိုရာဒိုပညာရေးအောင်မြင်မှုတိုင်းတာခြင်းများ(CMAS)
၁၀တန်း	PSAT ၁၀
၁၁ တန်း	SAT

SAT အား မကြာသေးမီက ပြန်လည်ပုံစံသစ်ရေးဆွဲထားပြီး ကိုလိုရာဒိုပညာရပ်ဆိုင်ရာစံနှုန်းများနှင့် ကိုက်ညီစေရန် ချိန်ညှိထားပါသည်။ ထိုစာမေးပွဲသည် ကျောင်းသားတစ်ဦး၏ စာဖတ်ရည်၊ စာရေးသားခြင်းနှင့် သင်္ချာနှင့် ကောလိပ်နှင့် လုပ်ငန်းခွင် အသင့်ဖြစ်မှုအား တိုင်းတာရန်အတွက် တိုင်းတာပါသည်။ ထိုစာမေးပွဲသည် စာဖတ်ရည် နှင့် စာသားများ အကဲဖြတ်ခြင်း အပါအဝင်၊ ဝေဖန်ပိုင်းခြား၍ စဉ်းစာဆင်ခြင်နိုင်စွမ်းအပေါ် အသားပေးထားပါသည်။ ဆရာများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ သင်ရိုးညွှန်းတမ်း နှင့် သင်ကြားမှုတို့ကို ကျောင်းသားများ CMAS တွင်သာမက SAT နှင့် PSAT တို့တွင်ပါ အောင်မြင်မှု ရရှိစေရန်အတွက် ပညာရေး အဆင့်သတ်မှတ်ချက် မှီစေရန် ချိန်ညှိထားပါသည်။



## ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အချိန်တွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်နည်း။

SAT အား ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဧပြီလ ၁၁ ရက်တွင်၊ စာရွက်/ ခဲတံကို အသုံးပြု၍ စတင်စစ်ဆေး သွားပါမည်။ ထိုစာမေးပွဲသည် ၃ နာရီ ဝန်းကျင် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ပြီး ဆန္ဒရှိလျှင် မိနစ် ၅၀ စာ စာစီစာကုံးတပုဒ် ဖြေဆိုရမည်။

မဖြေရန်ရွေးချယ်နိုင်သော စာစီစာကုံးအား ကောလိပ်နှင့် တက္ကသိုလ်တိုင်းမှ မလိုအပ်သော်ငြား၊ အချို့သော ကျောင်းများအတွက်တော့ လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများအနေဖြင့် မိမိတို့တက်ရောက်လိုသော တက္ကသိုလ်မှ စာစီစာကုံး ဖြေဆိုရန် လိုအပ်ချက်ရှိမရှိကို စူးစမ်းလေ့လာ ကြရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများအနေဖြင့် စာစီစာကုံး ဖြေဆိုခြင်းအားဖြင့် အောက်ပါ အကျိုးများ ရရှိနိုင်ပါသည်-

- ကျောင်းသား၏ ကောလိပ်လျှောက်ထားမှုအတွက် အားဖြည့်ပေးနိုင်ပါသည်။
- ကျောင်းသား၏ စာရေးသားခြင်းကျွမ်းကျင်မှုကို နားလည်နိုင်ရန် အထောက်အကူပြုပါသည်။



## ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ရမှတ်များမည်ကဲ့သို့ ရမည်နည်း။

ကျောင်းသားများမှ အမှတ် ၄၀၀ နှင့် ၁၆၀၀ အတွင်းရရှိပါမည်။ ထို အမှတ်သည် ကျောင်းသား၏ သင်္ချာဘာသာဆိုင်ရာတိုးတက်မှု နှင့် စာဖတ်ရှုခြင်းနှင့် စာရေးသားခြင်းတွင် ရရှိသည့် စုစုပေါင်း အမှတ်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသား၏ SAT ရမှတ်အား ကျောင်းသား၏ အထက်တန်း မှတ်တမ်းတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြပါမည်။



## ဤရမှတ်များအားမည်ကဲ့သို့အသုံးပြုရမည်နည်း။

ထိုရမှတ်များကို တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ ကောလိပ်များနှင့် တက္ကသိုလ်များမှ ဝင်ခွင့် အတွက်နှင့် ပညာသင်ဆုချီးမြှင့်ရန်အတွက် အသုံးပြုတတ်ကြပါသည်။



## ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး တွင်ပါဝင်ပတ်သက် ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာသင့်ကလေးအတွက်သင်ကူညီပေးနိုင်သည့်နည်းလမ်းများအတွက်သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖွဲ့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။ ဝက်ဆိုက်များ နှင့် ဒေါင်းလုပ်နိုင်မည့်အပ်များအား- မှတဆင့်၊ SAT အတွက် အသုံးပြုနိုင်သည့် အခမဲ့အရင်းအမြစ်များ ရှိပါသည်။

### နေ့စဉ် လေ့ကျင့်ရန် အတွက် SAT စနစ်သစ် | ကောလိပ် ဘုတ်အဖွဲ့

- နမူနာမေးခွန်းများ၊ နေ့စဉ်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး တုန့်ပြန်မှု ချက်ချင်းရပါမည်။
- ကျောင်းသားများ ပုံမှန်အားဖြင့် လေ့ကျင့်နိုင်ပါမည်။
- ကျောင်းသားများ PSAT သို့မဟုတ် SAT လေ့ကျင့်စာမေးပွဲများဖြေဆိုနိုင် မည်ဖြစ်ပြီး၊ အဖြေလွှာအား ဓာတ်ပုံရိုက်၍အော်တို အမှတ်ပေးစနစ် ဖြင့် အမှတ်ပေးနိုင်ပါမည်။

## တရားဝင် SAT လေ့ကျင့်ခြင်း | Khan Academy

- ကျောင်းသားများမှ စာရင်းတစ်ခု ဖွင့်ရန်လိုအပ်ပြီး ဖြည့်ဆည်းရန်လိုအပ်သော ကဏ္ဍများအား PSAT နှင့် SAT ရမှတ်အပေါ် မူတည်၍ တစ်ဦးချင်းအတွက် သီးခြားလုပ်ပေးသော အကြံပြုချက်များ ရရှိပါမည်။
- စာမေးပွဲ လေ့ကျင့်မေးခွန်း အပြည့်တစ်စုံ၊ အားနည်းချက်အားသာချက် ရှာဖွေပေးသည့် ဉာဏ်စမ်းမေးခွန်းများ၊ နေ့စဉ်လေ့ကျင့်ရန် မေးခွန်းများနှင့် ကဏ္ဍအလိုက် စာမေးပွဲအတွက် ပြင်ဆင်သည့်စာအုပ်စာတမ်းများ အား Khan Academy ၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်ဖြစ်သော- <https://www.khanacademy.org/mission/sat> တွင် အခမဲ့ရရှိနိုင်ပါသည်။

မိမိတို့တွင် ယောကျ်ားလေးများနှင့် မိန်းကလေးများ အဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်း၍ ဝင်ငွေနည်းသည့် ကျောင်းသားများအတွက် အွန်လိုင်းမှ SAT နှင့် PSAT ရင်းမြစ်များရှိပါသည်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

- ကျောင်းသားသင်ကြားရေးဆိုင်ရာ DPS မိဘလမ်းညွှန်များ
- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အခြား သတင်းအချက်အလက် များလိုအပ်ပါက တာဝန်ခံမှု၊ သုတေသန နှင့် အကဲဖြတ်ခြင်း ဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက်- [www.dpsare.com](http://www.dpsare.com) သို့ သွားရောက် ကြည့်ရှုပါ။

အကယ်၍သင်တွင် အကဲဖြတ်ခြင်းအကြောင်း မေးခွန်းများ သို့မဟုတ် အကြောင်းအရာရှိလျှင်၊ သင့်ကလေး၏ကျောင်းကို တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ သို့မဟုတ် မိသားစုနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းစေ့စပ်ညှိနှိုင်းရေးထောက်ပံ့ရေးလိုင်းသို့ (720) 423-3054 ဖြင့် ခေါ်ဆိုပါ။